

**Stawki odszkodowań za uszczerbek na zdrowiu określone w Monitorze
Prawniczym z 2012, poz. 127
za okres od 1 kwietnia 2012 r. do 31 marca 2013 r.**

(podmiot stosujący stawki - ZUS)

Podstawa prawna - art. 14 ust. 9 ustawy z 30 października 2002 r. o ubezpieczeniu społecznym z tytułu wypadków przy pracy i chorób zawodowych (Dz.U. nr 199, poz. 1673 z późn. zm.).

680 zł - za każdy procent stałego lub długotrwałego uszczerbku na zdrowiu

680 zł - za każdy procent stałego lub długotrwałego uszczerbku na zdrowiu, z tytułu zwiększenia tego uszczerbku co najmniej o 10 punktów procentowych

11 898 zł - z tytułu orzeczenia całkowitej niezdolności do pracy oraz niezdolności do samodzielnej egzystencji ubezpieczonego

11 898 zł - z tytułu orzeczenia całkowitej niezdolności do pracy oraz niezdolności do samodzielnej egzystencji wskutek pogorszenia się stanu zdrowia rencisty

61 191 zł - gdy do jednorazowego odszkodowania uprawniony jest małżonek lub dziecko zmarłego ubezpieczonego lub rencisty

30 596 zł - gdy do jednorazowego odszkodowania uprawniony jest członek rodziny zmarłego ubezpieczonego lub rencisty inny niż małżonek lub dziecko

61 191 zł - gdy do jednorazowego odszkodowania uprawnieni są równocześnie małżonek i jedno lub więcej dzieci zmarłego ubezpieczonego lub rencisty, oraz 11 898 zł z tytułu zwiększenia tego odszkodowania przysługującego na każde z tych dzieci

61 191 zł - gdy do jednorazowego odszkodowania uprawnionych jest równocześnie dwoje lub więcej dzieci zmarłego ubezpieczonego lub rencisty, oraz 11 898 zł z tytułu zwiększenia tego odszkodowania przysługującego na drugie i każde następne dziecko

11 898 zł - gdy obok małżonka lub dzieci do jednorazowego odszkodowania uprawnieni są równocześnie inni członkowie rodziny zmarłego ubezpieczonego lub rencisty, każdemu z nich niezależnie od odszkodowania przysługującego małżonkowi lub dzieciom

30 596 zł - gdy do jednorazowego odszkodowania uprawnieni są tylko członkowie rodziny inni niż małżonek lub dzieci zmarłego ubezpieczonego lub rencisty, oraz 11 898 zł z tytułu zwiększenia tego odszkodowania przysługującego na drugiego i każdego następnego uprawnionego

Miejsce opublikowania (M.P. z 2012 r., poz. 127)

Stawki odszkodowań za najczęściej występujące urazy na terenie Wielkiej Brytanii:

(stawki przykładowe i szacunkowe)

- uraz szyi 850 - 95.000 funtów
- uraz pleców 5.000 - 108.000 funtów
- przecięcia, stłuczenia, blizny 1.000 - 4.750 funtów
- uraz barku 2.750 - 30.750 funtów
- uraz ramienia 4.000 - 191.500 funtów
- uraz nadgarstka 2.250 - 38.250 funtów
- uraz ręki 1.400 - 129.000 funtów
- uraz nogi do 180.000 funtów
- uraz kolana 3.750 - 61.500 funtów
- uraz kostki 1.000 - 44.500 funtów
- uraz stopy 4.250 - 128.500 funtów
- uraz palca nogi 3.500 - 36.000 funtów
- uraz twarzy 1.000 - 23.500 funtów
- blizny twarzy 2.200 - 62.000 funtów
- uraz zęba do 7.250 funtów
- uraz wewnętrzny do 134.000 funtów
- uraz psychiczny 1.000 - 74.000 funtów
- poparzenia mniejszego stopnia 1.000 - 4.250 funtów
- głuchota, ślepotą 4.750 - 255.000 funtów
- uraz obejmujący paraliż 65.500 - 257.750 funtów
- uraz głowy 1.300 - 257.750 funtów